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 Medlemsmöte 

 2014-10-16 

 

 

 

 

Protokoll tisdagen den 16 oktober 2014. 

 
Tid och plats Klubbstugan kl. 19.00 

  

  

Närvarande: 23 st. medlemmar  

 

Styrelsen: Marie Andersson, ordf. 

 Lina Karlsson, vice ordf. 

 Per Krabbe, suppleant 

 Carina Björk, sekreterare 

 Marie Bertilsson, kassör (frånvarande) 

 Tord Hansson, ledamot (frånvarande) 

  

  

Justeringsmän/rösträknare: Bodil Arvidsson 

 Kajsa Gustafsson 

  

Sekreterare Carina Björk 

  

  

Mötesordförare Marie Andersson 

 

 

 

 

Vid 

protokollet: 

  

 

 

 

 

______________________ 

Carina Björk, sekreterare 

 

 

 

Justeringsmän: 

  

 ____________________ 

Bodil Arvidsson 

_______________________ 

Cajsa Gustafsson 
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§480.  Mötets öppnande 
Ordförande Marie Andersson hälsade alla välkomna och förklarade 

medlemsmötet öppnat. 

 

§481.  Kallelsen  
Kallelsen till mötet godkänns. 

 

§482.  Fastställandet av röstlängd 

Beslöts att avvakta med att fastställa röst längden om behov uppstod. 

 

§483.  Val av justeringsmän/rösträknare 
Valdes Bodil Arvidsson och Cajsa Gustafsson 

 

§484.  Fastställande av dagordning 
Godkändes 

 

§485.  Ekonomisk rapport 
Per Krabbe redovisar den ekonomiska rapporten. 

 

§486.  Styrelsens information 
Vår klubbstuga är i behov av renovering. 

- Det läcker in från taket i hallen vid toaletten. Marie Andersson har 

konsulterat en byggare som har konstaterat att avrinningen inte är ok. 

Kostnaden här för att reparera är kring 20 000 kr. 

- Låset till klubbstugan är utslitet och behöver bytas ut. Kostnad för ett 

nytt låssystem med taggar är mellan 17 000 – 20 000 kr. 

Varje tagg har ett inköp på 40 kr, ett förslag var att de medlemmar 

som önskar tagg betalar 100 kr för denna och vid återlämnande får 

tillbaka 50 kr. 

- Klubbens kök är nedslitet och behöver renoveras. När det nya 

kylskåpet sattes på plats upptäcktes det att det var hål i golvet. Efter 

Jul och Nyår så planerar vi för en renovering. Per Krabbe och Sune 

Arvidsson är arbetsledare – all hjälp behövs från alla medlemmar, 

mer information om exakta datum kommer att finnas på klubbens 

anslagstavla + hemsida, facebook. 

- Den stora toaletten behöver också göras vid och det beslutades att en 

duschkabin ska sättas in. 

- Det saknas bra belysning kring vår klubbstuga och Per Krabbe 

kommer att titta närmare på någon bra lösning. 

- Köket behöver även en ny fläkt över spisen och en ny diskmaskin. 

- Lina Karlsson presenterar en lösning ang. klubbens parkering för att 

öka säkerheten på denna. 

- Medlemmarna beslutade att inte höja medlemsavgiften (515 kr) till 

Hässleholms BK. 

 

 



 

3 

 

Klubben har blivit sponsrad med ett vårdträd och en frys av Gitte Svaerke, 

Fåraboda hundpensionat. 

En sponsor har även skänkt ett kylskåp och en värmepump till klubben. 

 Den 19 november är det en föreläsning om hundmasage och hur man 

undviker skador på sin hund – se anslagstavlan. 

 Den 3 december är det en föreläsning för instruktörer i första hand – 

se anslagstavlan. 

 Den 5 december kl. 19.00 bjuds alla funktionärer på julbord som görs 

av Bodil Arvidsson. 

 

§487.  Verksamhetsplan 
Det är önskvärt att det finns en agenda som visar när styrelsen har 

sammanträde, information kring detta kommer att sättas upp. 
§488.  Information om BPH (Beteende- och Personlighetsbeskrivning på 

Hund)verksamhet på klubben. 
Ken Lundahl har informerat styrelsen att man inte är intresserade av att ha en 

BPH-bana på Hässleholms BK. Man kommer att anlägga denna i 

Örkelljunga. 

  

§489.  Rapport från TK, tävlingskommittén 
Agilityn: tävlingen gick bra med de nya hindren, bra funktionärer och 

sponsorer. 

Rallylydnaden: även denna gick bra. 

Uppvisningen från hundens dag var uppskattat. 

Alla på klubben måste bli bättre på att hjälpa till mellan våra olika 

tävlingsgrenar. 

 

§490.  Rapport från R U K, rasutvecklingskommittén. 
Tävlingen var uppskattad och det var 61 st. hundar anmälda. 

 

§491.  Rapport från H U K, hundutbildningskommittén. 
Kurserna är i full gång. Det har även avverkats en sök och en spårhelg. 

 

§492.  Rapport från TJHK, tjänstehundskommittén.  
Inget. 

 

§493.  Rapport från Kök/servering 
Köket gick plus både vid agilitytävlingen och vid utställningen. 

Lina uppdaterar prislistan i köket. 

Jessica Håkansson önskar hjälpa till i köket. 

 

§494.  Rapport från stuga/tomt: 
De nedtagna fotona på våra medlemmar kommer att sättas upp igen men 

tyvärr är det många som har blivit vattenskadade.  
Gräsklipparen behöver en översyn och kamremmen har gått sönder Sune 

tittar på detta. 
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Det behövs ett skjul till A-hindret i agilityn och två hundboxar, vi kommer att 

se över detta. 

Nalle Jansson specificerade träd. 

 

 

Beslut: 

 Göinge Bygg lagar klubbstugans tak så att det inte regnar in. 

 Klubben köper in nytt låssystem och medlemmarna betalar 100 kr för 

en tagg (nyckel) och vid återlämnande av tagg får tillbaka 50 kr. 

 

§495.  Rapport PR/info 
Vår Webbredaktör Maya önskar bilder från klubbens kursverksamhet till vår 

hemsida – det är viktigt att hemsidan lever. 

Maya kommer att ansvara för nyhetsbreven MEN vill ha information från 

alla verksamheter. 

 

§496.  Uthyrning 
Den 16 november är en kurslokal uthyrd till Svenska Lanserklubben. 

 

§497.  Övriga frågor/information: 
Inga. 

 

§498.  Mötets avslutande. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


